
Ordinær Generalforsamling i Faaborg Sejlklub

Onsdag, den 9. marts 2022 kl. 19. 30

l. Valg af dirigent.
a. Mads Sommerlund blev valgt som dirigent.
b. Generalforsamlingen er indkaldt rettidigt & dagsorden er lagt op rettidigt.

Dirigenten erklærede generalforsamlingen for lovlig indkaldt og
beslutningsdygtig.

c. Referent: Marianne Bløcher

d. Stemmetællere: Alex Toksvig & Lars Vestergaard

2. Bestyrelsens beretning.
Se vedlagte bilag. Beretningen blev taget til efterretning

3. Fejring af årets FSK'er, Årets sejlsports præstationer, årets 50års jubilarer
a. Optimist NM sølvmedalje drenge: Noah Bløcher
b. Optimist NM sølvmedalje pige: Sille Bang Pedersen

Optimist Hold DM sølv: Gustav Jessen, Marius Lindekilde, Sille bang Pedersen
& Noah Bløcher
E-jolle DM sølv: Frederik Bløcher
L23 Sølv: Sune Hinz, Søren Nielsen & Kaare Hinz

Årets 50års jubilarer: Finn Henriksen, Svend Åge Olesen, Helge Snedker & Lau Laursen
Årets FSK'er: Michael Møller - for sit utrættelige arbejde & vedligehold af klubbens
vognpark affølgebåde.

4. Forelæggelse af regnskab for det forløbne år.
Regnskabet var underskrevet af bestyrelsen og blev godkendt.

5. Fastsættelse af kontingent og godkendelse af budget. Kontingent uændret (Per Vzår.
490kr aktiv senior, 260kr aktiv ægtefælle, junior u 26år 280kr, junior familie 240kr, passiv
240kr, 60+ 440kr & sidst krabbeklub 400kr pr år). Budget blev godkendt.

6. Behandling af indkomne forslag. Ingen indkomne forslag.

7. Valg af bestyrelsesmedlemmer

c.

d.
e.
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Efter tur afgår Gudrun Harboe, Søren Nielsen, Carsten Lauritzen og Theresa Hansen. Alle
er villige til at modtage genvalg.
l henhold til vedtægternes §12 er der desuden mulighed for yderligere 2 medlemmer i
bestyrelsen. Der var ikke nogen der ønskede at stille op.

8. Valg af to revisorer og revisorsuppleant. Susanne Hinz og Henning Sørensen blev
genvalgt som revisorer. Bo Andersen blev også valgt som revisorsuppleant.

9. Eventuelt.

Jørgen Bergman gjorde opmærksom på at der stadig er vandscootere der benytter
slæbestedet. Han ønskede et skilt eller lignende der gør opmærksom på at vandscootere
ikke må søsættes.

Marianne Bløcher gjorde opmærksom på at der stadig er ledige pladser til kursus i Brand
og Førstehjælp.

Johannes Snedker spurgte til den manglende formand for hus, bro og pladsudvalg. Erik
orienterede at han ville agere kontaktperson mellem HBP-udvalget & bestyrelsen.

Jakob Frost ønskede fokus på brofondens størrelse og opfordrede til drøftelse af om der
evt bør indbetales mere.

Mads Sommerlund
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